

Franckesche Stiftungen zu Halle

B. Martini Lvtheri Methodvs Stvdii Theologici Interprete Hieronymo Wellero

Weller, Hieronymus

Wittenberg, MDCCXXVIII.

VD18 13415522

§. III. Quondam tempus lectioni Scripturae sacrae tribuendum.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permission requests please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-218875

ctissimorum hominum. Huic lectioni crebras preces admisceas. (b)

§. III.

Quodnam tempus lectioni Scripturae sacrae tribuendum.

Mane, ubi surrexeris, pectus Tuum, lectione Psalmorum, et Euangelistarum, ad precationem accendas. Postea ante-meridianum tempus consumas, lectione Prophetarum, et epistolarum Pauli. (c) Inprimis autem epistolam ad Romanos

A 4

Tibi

(b) Qui pie legit sacras scripturas, cum hoc facit, ut lecta conuertat in preces, ex animo proficiscentes, quibus vires expetantur credendi, quod credendum proponitur, accipiendi, quod offertur, agendi, quod praecipitur, et quod promittitur, sperandi; fructum percipiet, profecto incredibilem, et suauissimum, quo totus mutabitur, nempe si hoc accedat, ut precibus conuenienter agatur.

(c) Wellerus, in Opp. Lat. S. III. p. 168. *Nec vero hoc sic velim accipi, quod omne tempus, in lectione scriptorum Lutheri, consumat: sed optimas horas, in lectione et meditatione sacrorum Bibliorum ponere debet; ut textum sacrae Scripturae quam ma-*

xime